

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC

Date: 18-03-2021 09:25:16 AM

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سنيورة للصناعات الغذائية التاريخ: 18-03-2021 AM 09:25:16

## **Subject: Distributing Dividends**

SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC announces that its Board of Directors approved on 17-03-2021 the recommendation to the company's general assembly to:-Distributing cash dividends equal to 15% of the company's paid in capital 27000000 to shareholders

تعلن شركة سنيورة للصناعات الغذائية عن قرار مجلس إدارتها

المتخذ بتاريخ 17-03-2021 بالموافقة على التوصية للهيئة العامة للشركة:- دتمند واداح نقدة على المسلم من دنسية 15% من دأس ما

بتوزيع ارباح نقدية على المساهمين بنسبة 15% من رأس مال الشركة المدفوع والبالغ 27000000

## Subject: Increasing the company's Capital

SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC announces that its Board of Directors approved on 17-03-2021 the increase of the company's capital from 27000000 to 28000000 through:

# الموضوع: زيادة راس المال

الموضوع: توزيع ارباح

تعلن شركة سنيورة للصناعات الغذائية عن قرار مجلس إدارتها المتخذ بتاريخ 17-03-2021 بالموافقة على زيادة رأس مالها من 27000000 سهم/دينار, وذلك عن طريق:

## The Capital Increase Method

Stock dividends

Subject: Board of Directors meeting for Siniora Food Industry
Company PLC dated 17/3/2021

Reference to the above subject, kindly note that on the Board of
Directors meeting of Siniora Food Industries Company PLC held on
Wednesday 17/3/2021 at 11:00 P:M via visual communication
means—Zoom application and since all Board Members have
attended the meeting, it was unanimously resolved the following:

- 1. Propose the General Assembly approve the distribution of cash dividend by 15% of the company's capital which is equivalent to 4,050,000 JD.
- 2. Propose the General Assembly to increase the capital from 27,000,000 Jordanian Dinars to 28,000,000 Jordanian Dinars. Which is equivalent to a 1,000,000 JD increase and approximately in the percentage of 3.7% of the paid capital, through capitalizing the accumulated profits to the capital and distributing it as free stocks to the shareholders each according to his contribution in the Capital.

# تحديد طريقة زيادة رأس المال

أسهم مجانية

# الموضوع: اجتماع مجلس ادارة شركة سنيورة للصناعات الغذائية م.ع.م بتاريخ 2021/03/17

### تحية طيبة وبعد،،،

نرجوا اعلامكم بأن في تمام الساعة (11) من صباح يوم الأربعاء الموافق 2021/3/17 اجتمع مجلس إدارة شركة سنيورة للصناعات الغذائية م.ع.م بواسطة وسائل الاتصال المرئي عبر تطبيق Zoom وقد حضر الاجتماع كافة أعضاء مجلس الإدارة واستعرض جدول أعمال الاجتماع وتم اتخاذ القرارات التالية بالإجماع ما يلي:-

- التنسيب للهيئة العامه العاديه بتوزيع ارباح نقدية بنسبة 15% من راس مال الشركة اي بمبلغ 4,050,000 دينار اردني.
- التنسيب للهيئة العامه غير العاديه برفع راس مال الشركة من 27 مليون دينار الى 28 مليون دينار اي بمبلغ 1 مليون دينار بنسبة 3.7٪ تقريبا من راس المال



	عن طريق رسملة 1 مليون دينار من الارباح المدوره وتوزيعها كاسهم مجانيه على المساهمين كل حسب حصته في راس المال.
Please accept our sincere thanks and appreciation.  Name: Bahaa Al Qashash  Position: Shareholders department manager and chief of account	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. الاسم: Bahaa Al Qashash المنصب: مدير قسم المساهمين ومدير الحسابات
This decision is subject to the company's General Assembly Approval	يخضع هذا القرار لموافقة الهيئة العامة للشركة